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Verksamhetsberättelse 2023, Bodsjö Fiber Ekonomisk förening 
 
Styrelsen har bestått av: 
Ola Hanneryd, ordförande 
Hennie van Scherpenzeel, vice ordförande 
Hans Cederberg, kassör 
Benny Andersson, sekreterare 
Ulf Modén, ledamot 
Tommy Hagström, ledamot 
Hans Olausson, ledamot 
Inez Gustafsson, suppleant 
Lars Nilsson, suppleant 
 
Valberedningen har utgjorts av: Revisorer har varit: 
Inger Andersson (sammankallande) Inger Andersson 
Kjell Berg Maria Schwenninger, suppleant 
  
Historik: 
Föreningen inledde sin verksamhet under 2013. Offerter inhämtades avseende systemleverantör 
(ByNet), kommunikationsoperatör (Telia Operator Business), drift- och underhållsleverantör 
(Skanova) samt gräventreprenör (Maskinring Z). Markavtal samlades in från samtliga medlemmar och 
andra berörda markägare samt vägföreningar. Tillstånd begärdes in från Trafikverket och från 
Länsstyrelsen avseende vattenverksamhet, fornlämningar, miljöhänsyn mm. I juli 2015 tog vi vårt nät i 
drift. Föreningen åtgärdade under 2017 genom Maskinringen en del brister i nätet, där fibern legat för 
grunt. Ytterligare åtgärder bör genomföras, för att vi ska ha tillgång till ett så framtidssäkrat nät som 
möjligt. Under 2019 började det nya sexåriga avtalet med vår tjänsteleverantör Telia förberedas, och 
trädde i kraft 2020-02-01. Föreningen är medlem i den ideella föreningen Bräcke Fiber, med vilken vi 
haft regelbundna samråd vad gäller ev. framtida avtalsskrivningar med t ex Telia. Ett mycket stort 
antal av de boende i kommunen är anslutna till fiber, ca 90 %. 
 
2023 
Årets verksamhet har främst präglats av ordinarie arbete av mer rutinartat slag samt att styrelsen 
kontinuerligt har fortsatt inventeringen av de fastigheter och företag i området, vilka skulle kunna 
vara möjliga för anslutning. Detta har främst skett genom personlig kontakt med berörda ägare. Av 
stor betydelse för föreningens ekonomiska stabilitet var årsmötets beslut 2023-04-27 om 
medlemmarnas extra insats om 1000 kr (dvs från nuvarande 13000 kr till 14000 kr). Styrelsen 
bedömer att nuvarande medlemsavgift om 300 kr är låg i jämförelse med andra föreningar och 
företag, men att avgiften ändå bibehålls för närvarande. Även våra övriga avgifter får bedömas vara 
mycket låga i jämförelse med andra aktörer på marknaden. Av betydelse för föreningens ekonomiska 
stabilitet är också att styrelsen under slutet av 2023 och under början av 2024 har utarbetat och fattat 
beslut om betalningsrutiner och inkasso. 
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Föreningen har genomfört möten vid följande tillfällen: 
2023-03-22 styrelsemöte 
2023-04-27 föreningsstämma i Sidsjö 
2023-04-27 konstituerande styrelsemöte 
2023-05-30 styrelsemöte 
2023-09-21 styrelsemöte 
2023-12-07 styrelsemöte 
2023-12-07 medlemsmöte 
 
ÖVRIGT 
Information till medlemmarna har förmedlats via e-post, medlemsmöte, annonser i Bodsjöbladet, på 
Facebook samt i samband med föreningsstämman. Styrelsens ledamöter arbetar ideellt. Bokföringen 
köps in. Medlemsantalet ligger (per april 2024) på 244 st (varav 4 avstängda och 0 dödsbon). 
 
 
 
 
Ola Hanneryd Hennie Van Scherpenzeel Benny Andersson 
ordförande vice ordförande sekreterare 
 
 
 
 
Hans Cederberg Hans Olausson Ulf Modén 
kassör ledamot ledamot  
 
 
 
 
Tommy Hagström  
ledamot 


